

From: Deutsche AWM CIO Office [mailto: [REDACTED]]
Sent: Monday, August 24, 2015 1:45 PM
Subject: Deutsche AWM CIO Flash: Global market volatility /// Globale Marktvolatilität (client-ready version)

Classification: Public

The German version follows the English text / Den deutschen Teil finden Sie unter dem englischen Text

Dear colleagues,

please find below the links to our latest **CIO Flash** (as of 24. August 2015) on the global market volatility.

Short description:

In our latest CIO Flash, Global market volatility – more to come but opportunities too, we explain why we think the recent downturn in markets will be short-lived. Even though problems in China will take time to fix, in our view markets will soon focus again on positive developed markets trends.

The **presentation "Global ex US and UK"** is approved for **global distribution excluding the US and UK**.

The **presentation "US"** is approved for **distribution in the US**.

The **presentation "UK"** is approved for **distribution in the UK**.

(Click on the blue link to download the respective file.)

Kind regards,
CIO Office

Liebe Kollegen,

anbei erhalten Sie den Link zu unserem aktuellsten **CIO Flash** (Stand 24. August 2015) zum Thema Globale Marktvolatilität.

Kurze Beschreibung: In unserem jüngsten CIO Flash, Globale Marktvolatilität bleibt, aber bietet Chancen, erklären wir, warum wir die derzeitigen Turbulenzen für einen vorübergehenden Sommersturm halten. Auch wenn es noch etwas dauern kann, bevor China seine Probleme in den Griff bekommt, werden sich die Anleger bald wieder auf die positiven Entwicklungen in den Industrieländern konzentrieren.

Die **Version in Deutsch** ist freigegeben für den **externen Vertrieb in Deutschland, Österreich, Luxemburg und der Schweiz**.

(Zum Download bitte auf den blauen Link klicken.)

Freundliche Grüße,
CIO Office



CIO Office

Bjoern Pietsch [REDACTED]
Illya Lebedynets [REDACTED]
Sonja Hildebrandt [REDACTED]
Fabian Becher [REDACTED]
Graham Richardson [REDACTED] (Financial Writer)
Matthias Pindter [REDACTED] (Financial Writer)

Deutsche AWM Investment GmbH
Mainzer Landstraße 11-17, 60329 Frankfurt am Main, Germany
Email [REDACTED]